
Protokół nr 9/2011 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 21 października 2011 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 10:00 

Godzina zakończenia obrad: 12:05 

Miejsce obrad: Szkoła Podstawowa nr 3 w Ząbkowicach Śląskich, ul. Orkana 32  

 

W komisji udział wzięli:  

Zdzisław Burnat     Przewodniczący Komisji 

Janusz Labok     Zastępca Przewodniczącego 

Ryszard Pawłowski    Sekretarz Komisji 

Franciszek Gawęda    Członek 

Stanisław Susz     Członek 

Bogdan Tkaczyński    Członek 

Władysław Witkowski   Członek 

 

Ponadto uczestniczyli: 

Ewa Figzał      Zastępca Burmistrza    

Maria Pater      Kierownik Wydziału Edukacji    

Bogusława Raba    Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 

Jerzy Nowak     Sołtys sołectwa Brodziszów   

Stanisław Płachytka   Przewodniczący Rady Sołeckiej w Brodziszowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 
Zdzisław Burnat powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu  
i przedstawił PORZĄDEK OBRAD: 



1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Informacja na temat funkcjonowania i potrzeb placówki oświatowej 

- Szkoła Podstawowa nr 3 w Ząbkowicach Śląskich 

3. Opracowanie wniosków do projektu budżetu na 2012 rok 

4. Sprawy różne  

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad 
 
W związku z brakiem uwag, porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 2. Informacja na temat funkcjonowania i potrzeb placówki oświatowej 

- Szkoła Podstawowa nr 3 w Ząbkowicach Śląskich 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Ząbkowicach Śląskich Pani Bogusława 

Raba, przedstawiła i omówiła informację dotyczącą funkcjonowania i potrzeb 

placówki.  

Poinformowała m.in. o liczbie dzieci uczącej się, o kadrze kierowniczej 

(nauczycielach), o oddziałach (klasach) integracyjnych, o salce katechetycznej, która 

jest dla szkoły dużym odciążeniem i o wiele innych sprawach. Wspomniała również, 

że warunki szkoły są dobre, ale jest problem np. ze świetlicą szkolną, gdyż jest mała i 

dzieci się nie mieszczą. Powiedziała, że jest potrzeba dobudowania sali 

gimnastycznej, rozbudowanie jej. Nawiązała również do stołówki szkolnej i kuchni, 

która nie spełnia swoich warunków, ponieważ, korzysta z niej ok. 400 osób, wielkość 

kuchni, stołówki jest za mała do liczby osób korzystających z posiłków. Dużym 

problemem jest parking przed szkołą, który należałoby rozbudować. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat, otworzył dyskusję w powyższych sprawach. 

Radny Janusz Labok, powiedział, że w związku z tym, że jest 6 klas integracyjnych, 

a jest brak windy, to przecież można złożyć wniosek do PFRON- u. 

 



Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Ząbkowicach Śląskich Pani Bogusława 

Raba, odpowiedziała, że były takie plany, ale z tym się wiążą ogromne koszty, ale 

zastanowi się nad złożeniem takiego wniosku. 

 

Radny Stanisław Susz, zapytał, czy podjęto jakiekolwiek działania, dotyczące 

codziennego zatarasowania ulicy, kiedy dzieci są przywożone do szkoły, jest to 

sprawa bezpieczeństwa. Nawiązał m.in. do parkingu. Uważa, że ten problem 

należałoby rozwiązać jak najszybciej. 

 

Wywiązała się krótka dyskusja. 

 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat, powiedział, że w planie rozwoju oświaty jest ujęta rozbudowa tej 

szkoły, która jest jedną z wiodących. Powiedział o standardach, które muszą 

obowiązywać w placówce szkolnej ze względu na charakter i osób przebywających 

w tej placówce. 

 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, powiedziała, że problemy finansowe hamują 

jakiekolwiek działania. 

  

Wywiązała się dyskusja, na temat lokatorów mieszkających w szkole. 

 

Radni wraz z Panią Dyrektor wybrali się na obejrzenie placówki. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat, wypowiedział się pozytywnie na temat placówki jak i ORLIKA. 

 

 

 

 

 

 

 



Ad. pkt. 3 Opracowanie wniosków do projektu budżetu na 2012 rok 

 

Zgłoszono 3 wnioski, które zostały zaakceptowane. 

1. Wniosek o powiększenie parkingu, który zwiększy bezpieczeństwo osób 

przybywających do placówki 

2. Wniosek o podjęcie działań dotyczących wyposażenia szkoły w windę dla 

osób niepełnosprawnych. 

3. Wniosek o podjęcie działań dotyczących znalezienia mieszkania dla 

mieszkańców zajmujących mieszkanie służbowe w Szkole Podstawowej nr 3 

 

Ad. pkt. 4 Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat, odczytał pismo mieszkańców wsi Brodziszów, wyrażające 

sprzeciw próbom likwidacji oddziału przedszkolnego, które stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Na powyższy temat wypowiedzieli się sołtys sołectwa Brodziszowa Pan Jerzy 

Nowak jak i Przewodniczący Rady Sołeckiej Pan Stanisław Płachytka, aby nie 

zamykać oddziału. 

 

Kierownik Wydziału EKS Maria Pater, przedstawiła całą sytuację dot. tego 

oddziału. Dodała, że jest mała frekwencja, był prowadzony monitoring. 

 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, poinformowała, że odział nie będzie zamknięty, 

zlikwidowany, ale dzieci na czas okresu zimowego zostaną przeniesione do 

Zwróconej. 

 

Sołtys sołectwa Brodziszowa Pan Jerzy Nowak, poprosił, aby dać im spokój i czas 

na okres roku szkolnego. 

 

Wywiązała się dyskusja. 



Radny Bogdan Tkaczyński, poprosił, aby zamknąć dyskusję i zastanowić się nad 

tematem. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat, powiedział, że problem jest dużo szerszy, i proponuje, aby 

zamknąć już dyskusję, bo temat został przedstawiony szeroko, przez dwie strony 

zarówno mieszkańców wsi jak i ze strony urzędu. 

 

Radny Janusz Labok, powiedział, że usłyszał taka informację, jak remont Centrum 

Terapeutycznego, czy to prawda? 

 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, powiedziała, że na przyszły rok jest planowany 

generalny remont, ponieważ z tej świetlicy korzysta dużo osób, i stowarzyszenia i 

nie tylko. Natomiast na ten okres zimowy, zostaną zakupione grzejniki, aby ocieplić 

budynek. 

 

Wywiązała się krótka dyskusja. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat, powiedział, że przeglądał strony internetowe urzędu, i zauważył 

zawiadomienie o unieważnieniu postępowania dotyczącego remontu kotłowni w 

Gimnazjum Publicznym nr 2. Z treści wynikało, że powodem, jest ujawnienie w toku 

postępowania wad w dokumentacji projektowej, co spowodowało wycofanie tego 

trybu przetargowego. 

 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 
Zdzisław Burnat, w związku z brakiem tematów w sprawach różnych, zamknął 
posiedzenie. 
 
Protokołowała 
Monika Gwóźdź        

Przewodniczący Komisji 
          (-) Zdzisław Burnat 


